

Protokoll sommarmöte Delsjökolonin 2025-07-05 Föreningshuset

§ 1 Mötets öppnande

Eva-Lena Lindgren (7) öppnade mötet och hälsade alla välkomna.

§ 2 Godkännande av dagordningen

Dagordningen godkändes.

§ 3 Val av ordförande för mötet

Claes Anneling (63) valdes till mötets ordförande.

§ 4 Val av sekreterare.

Barbro Nilsson (106) valdes till mötets sekreterare.

§ 5 Val av justerare

Marie Ekberg (100) valdes till justerare.

§ 6 Årsmötesprotokollet

Claes gick igenom de viktigaste delarna av årsmötesprotokollet.

§ 7 Valberedningen informerar

Marie Anneling (63) uppmuntrade medlemmarna att ta kontakt med valberedningen med intresseanmälningar och förslag på personer som kan bidra i olika funktioner till föreningens arbete och aktiviteter. Som läget ser ut för tillfället så är det 7 funktioner som ska väljas om eller utses ny person vid nästa årsmöte.

Valberedningen består av Marie Anneling, Björn Tenghag (103), Magnus Andersson (35) samt Annis Juhlin-Duran (147).

§ 8 Rapporter

a. Festkommittén

Festkommittén består av Ida Bergström (110), Mats Bert (32), Ulf Widlund (66), Bernt Ahlin (114), Malin Johannesson (156) samt Per Hörberg (72).

Per Hörberg beskrev övergripande kommande aktiviteter. Föreningen har tillstånd för alkoholservering ett begränsat antal tillfällen. Vid EM-fotbollen i puben den 4:e och 8:e juli kommer det inte att vara någon försäljning.

Om någon är intresserad av att hjälpa till i puben och andra festaktiviteter kan man kontakta sin områdesansvarige. Säsongens aktiviteter läggs ut på anslagstavlorna i kolonin samt på hemsidan.

b. Områdesansvariga

Eva-Lena som samordnar de områdesansvariga presenterade dessa personer: Erik Risberg (126) som ansvarar för det nedre området, Lennart Johansson (107) för mellanområdet och Göran Huseby (43) för det övre området.

De områdesansvariga tar emot och samordnar vem som gör vad under de kolonitimmar (tidigare kallat arbetsplikt) varje medlem ska genomföra. För frågor eller förslag går det bra att kontakta sin respektive områdesansvarige.

Projekt som är på gång för tillfället är att fixa till de allmänna toaletterna.

d. **Loppis**

Helena Liljeröd (67) informerade om att loppis hålls i föreningen den 2:e augusti. I Loppisgruppen ingår Anette Lindahl (36) och Eva Runeman (14). Inlämning till loppisen är öppen torsdag 31 juli och fredag 1 aug kl. 17-19. De saker som lämnas till loppisen ska vara hela och rena. Skrymmande föremål sätts namnlappar på och blir de inte sålda får man vara beredd på att hämta tillbaka föremålen. Föreningen har ingen möjlighet till bortforsling.

e. **Studier**

Johanna Stuart Beck och Eva-Marie Mendahl är föreningens studieombud. Några av årets kurser anordnas tillsammans med Torpakolonin. Exempel på kommande aktiviteter: Hjärt- och lungräddningskurs 6 juli, Historievandring i Delsjöområdet 9 juli samt Odlad din trygghet 12 juli. Mer information om kommande kurser finns på hemsidan och på anslagstavlor.

Mikael Hasteus kompletterade med att den 10 augusti kommer det en kurs om miljövänliga bekämpningsmetoder.

f. **Parkering**

Birgitta Åström berättade att nuvarande parkeringslösningar verkar fungera mycket bra. Mötesdeltagarna bekräftade detta.

En fråga om det är möjligt att köpa kort för korttidsparkering, för föreningens P-platser, kom upp. Beskedet är att detta inte är möjligt.

g. **Sopsortering**

Clas Anneling informerade att det i stort sett fungerat bra med sopsorteringen. Ett undantag var midsommarhelgen. En medlem, med erfarenhet från Renova, beskrev att hämtningsdagarna kring denna storhelg var förlagda så att flera behållare blev överfulla.

§ 9 Ekonomi

Birgitta Åström (45) kassör, informerade om att föreningen har en god ekonomi som är i balans. Faktureringen av arrende- och medlemsavgifterna per e-post fungerade bra.

§ 10 Historiegruppen

Michael Ivarsson (150) informerade om Historiegruppens arbete inför 100-årsjubileumet 2027. Gruppen består förutom Michael av Maria Lundgren (60) och Eva-Lena. Gruppen håller på att samla in material, nytt som gammalt, med målet att upprätta en trevlig skrift om Delsjökolonins historia. Bl.a. pågår fotografering av kolonins alla stugor.

§ 11 Övriga frågor

- **Vinprovning.** Onsdagen den 9:e juli. Finns några platser kvar.
- **Bygggruppen.** Överblivet material efter köksombyggnaden. Anmäl intresse till Jan Åström.
- **Erfarenheter Midsommarfirandet.** Mycket folk besökte firandet. Ev. behov av

fler i midsommarkommittén. Viktigt att fler ställer upp och hjälper till med de olika arbetsuppgifterna.

Att föreningen har ett firande som är öppet för allmänheten är ett bra förhandlingsargument i diskussionerna med Göteborgs Stad.

Det var få deltagare på kvällsaktiviteten.

- **Musikcaféet.** Lena Richard (103) ville slå ett slag för denna fina aktivitet.
- **Badbussen.** För att det ska bli en fortsättning på denna busslinje kommande år är det viktigt att vi återkopplar att den uppskattas samt att vi använder den.
- **Kolonisyn.** Eva Karlsson (25) sammanfattade: Hos de allra flesta var det väl ansat och rensat i anslutning till gångarna. Några hade inte riktigt hunnit med. De kolonister som hade mer omfattande arbete som kvarstod har blivit kontaktade. Digitalis/fingerborgsblomma bör tas bort ur gångarna. Anledningen är att hela växten är giftig och med många besökande barn blir det annars riskfyllt.
- **Två vattenmän.** Magnus Andersson presenterade sin vattenmanskollega Janne Ramberg (20).

§ 12. Mötets avslutande

Mötets ordförande förklarade mötet avslutat, därefter serverades fika till alla!

Vid protokollet

Mötesordförande

Barbro Nilsson

Claes Anneling

Justerare

Marie Ekberg